
Referat af møde i grundejerforeningens bestyrelsen den 21. marts 2024 

 

1. Konstituering af bestyrelsen: 
a. Formand: Morten 
b. Næstformand: Lars 
c. Kasserer: Heidi 
d. Fællesarealer: Viggo & Lars 
e. Sekretær: Signe 

 
2. Kommentarer til sidste referat fra Generalforsamlingen: 

a. Beplantningen mellem Baunehøjparken og Baunevænget: Bestyrelsen afventer 
etableringen af grunderforeningen på Baunehøjparken før, vi kan diskutere videre om 
beplantningen. Aftalerne kan kun laves mellem 2 grundejerforeninger. 

b. Bestyrelsen følger op med entreprenøren omkring græsslåningen. 
c. Den skadede glas på broen udskiftes og der tages tilbud hjem på udskiftning af alle 

glas af en bedre kvalitet.  
d. Enkelte trin på broen er løse igen – det skal repareres. 
e. Risten mellem B-vænget 2-24 ligger for højt. Der er ringet efter Syveje 

Entreprenørfirma.  
f. Forslaget fra John Schlage omkring skrænten mod Slotsparken: Bestyrelsen tager på 

områdevandring til næste bestyrelsesmøde i starten of juni og ser nærmere skrænten 
og bestemmer næste skridt for arbejdet. 

g. Vinterberedskabet skal selvfølgelig gøres bedre. Entreprenøren ligger chaussesten om, 
hvor de er skubbet op.  

h. Nygårdsvænget vendeplads: Stien bliver udbedret og gjort bredere. 
i. Bestyrelsen er i dialog med en entreprenør om at omlægge fliser ved gyngestativet på 

N-vænget samme entreprenør udbedrer også stien ved N-vængets vendeplads. 
j. N-vænget 10: Morten og Lars tager ned til Birgit og Arne og følger op på deres 

henvendelse. 
k. Morten tager tilbud og forslag hjem til rampe til og fra broen 
l. Rettelse bestyrelsessuppleanter: 1. suppleant: Aske Breinholdt og 2. suppleant: 

Morten Rønde. 
m. Bevoksning ud til fællesarealer og fortove skal holdes af alle grundejere. Bestyrelsen 

opfordrer til, at man følger reglerne her omkring og evt hyre en ekstern hjælp, hvis 
opgaven er for stor.  

 

3. Eventuelt 
a. Kontingent opkrævning udsendes sammen med referatet 

 
4. Næste møde: 

a. Bliver den 4. juni kl. 19. Vi mødes på legepladsen 
 


